
INFORME SOBRE LA VIABILITAT DE FER UN TORNEIG DE SCOOTER 
COM A PROPOSTA DEL PROCÉS PARTICIPATIU DE L’ASSEMBLEA JOVE 
 

 
Assumpte: Informar sobre la viabilitat de fer un torneig de scooter a la foneria   
 
Data: 23 de febrer de 2024 
 
Tècnic que l’emet: Xavier Bayod Vargas 
 
 
Antecedents: 
 
Durant el passat mes es va realitzar el procés participatiu de l’Assemblea Jove. 
Una de les propostes realitzades pels joves era la d’organitzar un torneig de 
scooter a la pista d’skate. Tot i que existeix instal·lació per a la realització del 
torneig, l’espai és insuficient i no es pot garantir la seguretat dels participants.  
 
 
Consideracions Tècniques  
 
Tal i com s’ha fet altres anys, es considera viable realitzar un torneig a la pista 
de la foneria sempre que es compleixi amb les mesures de seguretat d’acord a 
la normativa vigent. 
 
 
Conclusió 
 
D’acord amb tot el que s’ha exposat, la Regidoria d’esports veu viable aquesta 
jornada pels joves.  
 
 
 
 
 
Xavier Bayod 
Regidoria d’Esports 
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